
 

 
 

 
 

 

 
 

Posem-nos drets, el puny a l’aire i cridem ben fort! Visca el 
Circ i visca la gent que el fem possible! 
 

Aquest ha de ser un manifest reivindicatiu, per suposat, però 

també un escrit per posar en valor la feina feta, el camí ple de 

pedres que hem recorregut plegades i del que ens hem de sentir 

molt orgulloses.  

 

Jo soc optimista de mena, sempre he volgut viure en positiu; crec 

fermament que és la millor manera d’avançar en la vida, en el 

circ. El nostre sector ha lluitat com pocs ho han fet, hem treballat 

de valent per aixecar-nos una i altra vegada, sense deixar 

d’actuar, de sorprendre, de crear i de construir un Circ diferent, 

però també per organitzar-nos i aconseguir, des de zero, escoles, 

equipaments, festivals, plans integrals, reconeixements… 

sempre amb la convicció que som un sector social i culturalment 

imprescindible, potent i molt necessari.  

 

Però, sempre hi ha un però (o molts), és evident que no tot són 

flors i violes, en un món on els estúpids conflictes bèl·lics ens 

amenacen cada dia, cal reconèixer el Circ com una art que 

defensa i reivindica el pacifisme i que treballa sobre el terreny 

per ajudar a fer més suportable l’horror a milers de nens i nenes 

d’arreu. 

 

Pel que fa al nostre sector, hem de continuar lluitant, perquè ja se 

sap, els polítics, si nosaltres no els collem, ells afluixen. Cal una 

APCC forta, una junta que treballi de valent amb el suport de 



 

 
 

 
 

totes i cadascuna de nosaltres. La meva experiència durant els 

sis primers anys de l’APCC va ser increïble, vàrem treballar molt 

i vàrem aconseguir molts avenços, gràcies sobretot al fet que 

érem un equip unit, amb uns objectius comuns i sempre amb el 

suport de l’assemblea. Només així podrem aconseguir totes les 

nostres reivindicacions i atendre les mancances del sector.  

 

Són moltes les reivindicacions a fer però darrerament hem tingut 

una notícia que no s’entén! El Circ ha quedat exclòs de la Llei 
d’ensenyaments artístics! Això és molt greu, i caldria mobilitzar-

se !! Què vol dir exclòs??? El Circ, que barreja totes les arts 

escèniques queda fora d’aquesta llei tant important!? És una 

vergonya senyores i senyors que heu fet la llei!... parlem-ne? 

Necessitem sí o sí un ensenyament de Circ reglat!! 

 

Però (un altre però), soc optimista i estic content!! Per uè he 

tingut la sort de veure una evolució brutal del sector i de formar 

part d’aquest creixement, amb gent meravellosa, pencaire, 

solidària... companys i companyes amb qui hem crescut juntes, 

rigut, plorat, emocionat i viscut un camí fantàstic que ens ha fet 

créixer com a artistes i persones. Soc/som molt afortunats! 

 

Vull que aquest manifest sigui també un reconeixement als més 

veterans, que com jo, vàrem trepitjar molt de fang per aixecar 

projectes tan sols amb les nostres mans i una passió per allò 

que fèiem. Artistes, tècnics, gestores… veterans del Circ que no 

hem deixat mai de ser-hi, aquest manifest va per vosaltres i per 

totes aquelles persones que ens han donat suport al llarg dels 

anys.  

 

Visca el Circ! Visca la gent que el fem possible! 

 
 
Jordi Juanet Julià, “Boni” 
 


